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Tidpunkt: tisdagen den 16 december, kl. 17.00-17.10 

Plats: Glasbruket, Hantverkargatan 3 D 

 

Justerat: fredagen den 19 december, kl. 16.00 

 

 

Mia Päärni   Christina Elffors-Sjödin  

 

 

Amanda Hernbäck, sekreterare 

 

 

Arbetsmarknadsförvaltningen 

Administrativa enheten 

 

Livdjursgatan 4 

Box 10014, 121 26  Stockholm-Globen 

Växel 08-508 35 500 

www.stockholm.se 

 

 

Närvarande 

Ordförande Emilia Bjuggren (S) 

Ledamöterna Christina Elffors Sjödin (M) 

    Kristian Ljungblad (C) 

    Tara Twana (S) 

    Awad Hersi (MP) 

Tjänstg ers. Arslan Bicen (M)  

    Eva Solberg (M) 

    Harald Eriksson (M) 

    Jan Jönsson (FP) 

    Mia Päärni (S)  

    Daniel Harc (S) 

    Derya Uzel (MP) 

    Magnus Runsten (MP) 

     

Förhinder hade anmälts av ledamöterna Yvonne Fernell Ingelström (M), 

Dennis Wedin (M), Benjamin Dousa (M), Gulan Avci (FP), Karin 

Gustafsson (S) och Karin Rågsjö (V) samt ersättarna Tina Ghasemi (M), 

Erika Wing (M), Carolina Rosén (FP), Pedro Bentancour Garin (S) och 

Daniel Söderberg Talebi (V). 

 

Föredragande vid sammanträdet var tf förvaltningschef Thomas 

Lundberg. Närvarande tjänstemän i övrigt var Leif Styfberg, Bengt 

Jönsson och Kicki Wattjersson. Närvarade gjorde även 

borgarrådssekreteraren Viktoria Tryggvadottir. 
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§ 1 

Sammanträdets öppnande och godkännande av 

föredragningslista 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) öppnade sammanträdet. 

Föredragningslistan godkändes. 

 

§ 2  

Val av protokolljusterare och tid för justering av protokollet 

Ledamoten Mia Päärni (S) och ledamoten Christina Elffors-Sjödin 

(M) fick i uppdrag att justera dagens protokoll. Protokollet ska 

justeras fredagen den 19 december 2014, kl. 16.00. 

 

§3 

Arbetsmarknadsnämndens sammanträdestider 2015 

AMN 2014-0315-01.01 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att fastställa föreslagna 

sammanträdestider för arbetsmarknadsnämnden 2015. 

  

Ärendet 

Arbetsmarknadsnämnden föreslås sammanträda följande datum 

2015. Samtliga sammanträden är kl. 16.00. 

 

Tisdag den 27 januari 

Tisdag 17 februari  

Tisdag 24 mars 

Tisdag 19 maj 

Tisdag 9 juni 

Tisdag 25 augusti 

Tisdag 22 september 

Tisdag 20 oktober 

Tisdag 24 november 

Tisdag 15 december 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

10 december 2015. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 
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§4 

Val av råd för funktionshinderfrågor 2015-2018 

AMN 2014-0312-01.01 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att välja föreslagna 

ledamöter till råd för funktionshinderfrågor för perioden 

2015-01-01 till 2018-12-31. 

Ärendet 

Samtliga stadens nämnder och bolag ska ha ett råd för 

funktionshinderfrågor knutet till sig, antingen genom ett eget råd 

eller genom koppling till andra verksamheters råd. Rådet har till 

uppgift att vara rådgivande i frågor som har handikappaspekter, ta 

initiativ till förbättringar för personer med funktionshinder i alla 

åldrar, framföra synpunkter över ärenden som berör personer med 

funktionshinder och delta under beredningar av ärenden som berör 

personer med funktionshinder samt yttra sig över förslag till policy- 

och styrdokument som berör personer med funktionshinder. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor ska bestå av sju ledamöter. 

Ledamöterna i rådet utses av nämnden efter förslag av 

handikapporganisationerna. Samordning av nomineringarna görs av 

Handikapporganisationernas samarbetsorgan i Stockholm, 

Kommun-HSO. Rådet väljer sedan själv ordförande och vice 

ordförande. 

Ledamöter väljs för fyra (4) år efter val till kommunfullmäktige och 

med anledning av en ny mandatperiod 2015-2018 har nominering 

inkommit från HSO Stockholms stad rörande ledamöter i rådet. 

 

Förslaget till ledamöter till arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 2015-2018 ser ut enligt följande: 

 

Louise Lindström  Delaktighet, Handlingskraft, 

Rörelsefrihet – förbundet för ett 

samhälle utan rörelsehinder (DHR) 

Britt Marie Färm  Handikappföreningarnas 

samarbetsorgan i Stockholms stad 

(HSO) 

Susanne Klövfors Grandby HSO 

Cecilia Kalderén   HSO 
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Alexander Toledo   HSO 

Marie-Louise Lindén Synskadades Riksförbund Stockholms 

stad (SRF) 

 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

4 december 2014. 

Beslutsgång 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 

 

§5 

Nya lokaler för SFI Västerort och Jobbtorg Kista filial Tensta 

AMN 2014-337-1.1 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att godkänna 

inriktningen att flytta SFI Västerort och Jobbtorg Kista filial 

Tensta från Kämpingeskolan till Bredbyskolan. 

2. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att ge 

arbetsmarknadsdirektören i uppdrag att göra erforderliga 

beställningar för genomförande av Skolfastigheter i 

Stockholm AB, SISAB enligt vad som anges i ärendet. 

3. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att överlämna beslutet 

till Skolfastigheter i Stockholm AB, SISAB. 

4. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att justera paragrafen 

omedelbart. 

 

Ärendet 

I detta ärende föreslås att SFI Västerort och Jobbtorg Kista filial 

Tensta flyttar till Bredbyskolan. Planeringen är att de flyttar från 

Kämpingeskolan till Bredbyskolan i augusti 2016. Lokalerna 

kommer att verksamhetsanpassas och göras tillgängliga för personer 

med funktionsnedsättning.  

 

Förvaltningen konstaterar att de nya lokalerna i Bredbyskolan väl 

kommer att uppfylla verksamheternas behov samt att det 

geografiska läget i Rinkeby inte är optimalt men uppvägs av de 

stora verksamhetsvinsterna som en samlokalisering av SFI och 

Jobbtorg innebär. De nya lokalerna kan användas effektivare varför 

ytan kan minska. Ökning av lokalkostnaden som flytten innebär 

ligger på en acceptabel nivå och de nya lokalerna medför att 
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verksamheterna kan öka sina gruppstorlekar vilket medför ökade 

intäkter. 

 

Hyran för Bredbyskolan efter verksamhetsanpassning bedöms 

uppgå till cirka 4,3 mnkr per år vilket är drygt 1,0 mnkr högre än i 

dagsläget.  

 

Nämnden föreslås därför godkänna inriktningen för nya lokaler för 

SFI Västerort och Jobbtorg Kista filial Tensta 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

4 december 2014. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 

 

§6 

Månadsrapport för november 2014 

1. Arbetsmarknadsnämnden godkänner månadsrapporten och 

beslutar att lägga den till handlingarna 

 

§7 

Anmälningsärenden 

Arbetsmarknadsnämnden lägger följande ärenden till handlingarna: 

a) Arbetsmarknadsnämndens protokoll från den 21 oktober 

2014, justerat den 24 oktober. 

b) Protokoll från möte med rådet för funktionshinderfrågor den 

10 december 2014. 

c) Beslut fattade av tjänsteman enligt delegation med följande 

dnr 2013-0345, 2014-0308, 2014-0316, 2014-0265. 

d) Till nämnden inkomna handlingar till och med den 5 

december 2014. 

e) Protokoll från förvaltningsgruppens möte den 11 december 

2014 justerat den 12 december 2014. 
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§8 

Nämndens frågor 

Inga frågor från nämnden anmäldes. 

 

§ 9 

Förvaltningsinformation 

- Tf förvaltningschef Thomas Lundberg tackade nämnden för 

den gångna mandatperioden och önskade nämnden en god 

jul och gott nytt år. 

______________________ 

 


